

Mission Prayer Movement: United Kingdom (July 14, 2026)

The RockGate Church (Leeds, UK)

1. Please continue to remember in prayer the Hong Kongers who have moved to the UK as they prepare for the B1 and "Life in the UK" tests and submit their applications for permanent residency. Some brothers and sisters have already been granted permanent residency, while others are still awaiting the outcome of their applications.
2. August 2nd will mark the first baptism service at RockGate Church, involving six adults and three seniors. Please pray for the preparations; may the Lord strengthen the participants' faith and enable more people to come to know the Lord Jesus through them.
3. In the second half of the year, we will hold two joint worship services with the English-speaking seniors from St. Stephen's Church, as well as various other joint outreach gatherings. May the Lord enable us to serve the community together and bear a powerful witness for Him.

Birmingham Chinese Gospel Church (BCGC)

1. Give thanks to the celebration of third anniversary of Birmingham Chinese Gospel Church and may the Lord lead us to witness in Birmingham and bring many people to Christ
2. Pray that God will give us wisdom to care our next generation and the development of youth ministry for BNO families
3. Pray for the preparation of following Cantonese camps this year:
 - a. Family Summer Camp (August 29-31) and
 - b. Youth Summer Camp (August 21-24)
 - c. Pray that God will give wisdom for the committee to organize the event and every participant will be renewed spiritually.
4. Pray for our evangelism week in Birmingham from 7/24 to 8/1 which includes talks on car safety, health and heart problems, career planning and gospel meeting and children day-camp, that we will be able to bring more people to Christ.

樂道教會 (利茲)

1. 請繼續記念移英港人預備B1 test, Life in UK test, 及陸續入紙申請永居。部分弟兄姊妹已獲批永居, 個別情況仍在等候結果。
2. 8月2日將會是樂道教會第一次水禮, 共有6位成年人及3位長者, 請記念預備過程, 求主堅固參加者的信心, 讓更多人透過他們認識主耶穌。
3. 下半年會與St. Stephen's Church英文長者有兩次聯合崇拜, 並不同的對外聯合聚會, 求主讓我們一同服侍社區, 為主作美好的見證。

伯明翰華人福音堂 (BCGC)

1. 感謝神, 伯明翰華人福音堂三週年慶典順利完成, 願主帶領我們在伯明翰作見證, 並帶領更多人歸向基督。
2. 祈求神賜給我們智慧, 關愛我們的下一代, 並發展BNO家庭青年事工。
3. 為今年以下粵語營會的籌備禱告:
 - a. 家庭夏令營(8月29日至31日)和
 - b. 青年夏令營(8月21日至24日)。
 - c. 願主賜予籌備委員會智慧, 妥善安排營會活動, 並願營員們靈性得到更新。
4. 請為我們於7月24日至8月1日在伯明翰舉行的福音遍傳週禱告, 活動包括汽車安全、健康, 心臟問題、職業規劃, 福音聚會以及兒童日營, 願我們能夠帶領更多的人歸向基督。